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Protokoll från Risö Bryggförenings årsmöte 1/6 2019 
 
1. Val av mötesfunktionärer 
 a. Ordförande – Espen Hjardar 

b. Sekreterare – Björn Hellström 
c. Justeringsman – Roger Simonsson 
  

2. Fråga om mötet är behörigt utlyst. 
 Enhälligt ja 
 
3. Föredragning av styrelsen arbete under året. 

Två styrelsemöten har hållits, ett på ön med styrelsemedlemmarna samlade och ett 
under våren med några samlade och några anslutna via Skype. 
Det som i huvudsak avhandlats är lämplig storlek på fonderade medel samt 
bastuärendet. 

 I övrigt har inga frågor av vikt varit uppe för diskussion.  
 
4. Föredragning av revisorernas genomgång 

Eftersom inte revisorerna fått tillfälle att granska räkenskaperna innan mötet så fanns 
inget för revisorerna att anföra. Endast tre transaktioner har skett under året och för 
närvarande har Föreningen 116 673:- i kassan, Björn överlämnade en sammanställning 
över detta till Roger under mötet. 
Espen föreslog att ett underlag ska mailas till revisorerna så att de i lugn och ro kan gå 
igenom transaktionerna och sedan avge sitt utlåtande. 
Mötet biföll förslaget.  

 
5. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 
 Beslut ang. detta kunde inte tas mot bakgrund av föregående punkt. 

Espen föreslog att detta beslut också hanteras via mail efter att revisorernas utlåtande 
avgivits. 
Mötet biföll förslaget.  

 
6. Beslut om arvode till styrelsen och övriga funktionärer. 

Styrelsen föreslog att inga arvoden ska utgå, mötet biföll detta. 
 
7. Budgetförslag och avgifter 

Styrelsen föreslår att samtliga avgifter behålls oförändrade, se bilaga till utskickad 
dagordning. 
 
När vi sedan om nåt år närmar oss taket för vad vi bör ha fonderat så får en anpassning 
av avgifterna göras, detta är dock inte aktuellt detta år. Inga större underhållsinsatser är 
planerade under året, dock uttrycker några en oro för det stora fundamentet under den 
fasta bryggan ovh menar att det på sikt måste kompletteras nertill eftersom det börjar bli 
underminerat. 

 När detta blir aktuellt så finns det hursomhelst medel för det. 
 
8. Beslut om budget och avgifter 
 Mötet beslöt enhälligt om att stödja styrelsens förslag. 
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9. Val av styrelse för perioden 1:a juni 2019 till 31 maj 2020. 

Eftersom valberedningen, Janne, inte fått några påstötningar om att någon vill avsluta sitt 
uppdrag så föreslår han omval på samtliga poster. 

 
 a. Ordförande Espen Hjardar 
 b. Kassör Lars-Göran Unger  
 c. Sekreterare Björn Hellström 
 d. Ledamot Pontus Höfvner 
  Ledamot Ingvar Algede 
 e. Revisorer Reimond Jönsson och Roger Simonsson 
 f. Valberedning Jan Hellström 
  
     Samtliga funktionärer valdes enhälligt. 
 
 
10. Behandling av motioner 
 

Mötet hade två alternativa förslag till inrättadet av en separat bastusektion att ta 
ställning till.  

 
a. Förslag 1.   

Bastun läggs i separat Bastusektion, underställd Bryggföreningen och 
Bryggföreningen skjuter till startkostnad på 50 000 kr som ett lån till 
Bastusektionen. 

b. Förslag 2. 

Bastun läggs i separat Bastusektion, underställd Bryggföreningen, 
med helt egen ekonomi. 

 
            För att alternativ 1 ska komma ifråga krävs dock att samtliga medlemmar röstar för det. 
 

Genom handuppräckning konstaterades att det inte fanns någon 100-procentig 
uppslutning kring alternativ 1. 
 
Mötet beslutade sedan enhälligt att en bastusektion enligt förslag 2 bildas. 
 
Till att initialt ansvara för framdriften i sektionen och projektet valdes Christer Nilsson, 
Kjell Dahlqvist och Björn Hellström. 
 
Som närmaste sjöbodgranne ville Barbro Pagrotsky framföra att hon vill att vi beaktar att 
avståndet mellan bodarna måste tillåta att underhållsarbete kan utföras utan svårigheter. 
Dessutom kommer fönstret att skymmas av bastun. Ansvariga får söka lösningar så att 
slutresultatet blir bästa möjliga.  
 
Kjell D påpekar också att det finns en hel del att läsa angående vad som gäller för 
sjöbodar på Tjörns kommuns hemsida, om någon vill fördjupa sig. 
 

 
 
 
 
 



        Sida 3 av 3 
 
11. Fördelning av båtplatser 
  
 Platserna är fördelade enligt bilaga till utskickad dagordning 
  

Skandiahuset har framfört att deras plats är för smal i nuläget eftersom några av deras 
båtar är bredare än vad platsen är, största båten behöver 3,5 m bredd enligt den 
information vi fått. Espen håller på att fundera på vad som kan göras, fram till det att 
någon permanent lösning finns så får Skandiahuset nyttja gästplatsen då båtstorleken så 
kräver. 

 
 
12. Planering av kommande aktiviteter. 
 

Stora fundamentet på den fasta bryggans nock studeras under sommaren, tex. i 
samband med arbetsdagen enligt nedan, då ju många kloka hjärnor ändock är samlade. 

 
Mötet beslutade att 6/7 avsätts som gemensam arbetsdag, ingen särskild agenda finns 
framme, men åtminstone röjning, städning och lite allmänt fix gäller. 
 
Bryggfest hålls den 3/8 med start kl 18:00. Styrelsen ansvarar för tema och meddelar 
detta i god tid. 
 

 
12. Övriga ärenden 
 Glöm inte att betala in säsongens avgifter! 
 

Inbetalning till: 
Swedbank 8105-9 924 303 154-0 

 

Medlemskap: 150 kr  

Platsavgift: 8 m = 805 kr,    7 m = 604 kr,   6 m = 460 kr,   4.5 m = 288 kr 

Andrahandsplats: 805 kr 

 
 
 
 
Sekreterare   Justeras     Ordföranden 
 
 
 
Björn Hellström  Roger Simonsson     Espen Hjardar 
 
 
 


